
ACTA CONSELL CONSULTIU EMT (CCE) 

17 D'OCTUBRE DE 2022 / 16.00 HORES 

 
La reunió se celebra en les cotxeres de Sant Isidre d'EMT València a les 16.00 hores del 

dia 17 d’octubre de 2022. De manera presencial assisteix el director adjunt d'EMT, 

Antonio Martínez; la directora del negociat de la Relació amb Usuàries d'EMT, Mari 

Carmen Álvarez; el director de Desenvolupament, Manuel López; la secretària del CCE i 

directora de comunicació d'EMT, Jèssica Martorell. Per part de l'Associació Valenciana 

pel Transport Públic (AVPTP), Jaime Paricio, Rafa Baiona i Martín Montón; de la Unió de 

Persones Consumidores, Vicente Inglada; de COCEMFE, Silvia Sánchez, Juan Vicente 

Agut i Antonio Espinosa; de la Federació d'Associacions Veïnals de València, María José 

Broseta, Agustín Abarca i Juan Antonio. Els temes tractats són: 

 

1. Revisió de la ubicació de les noves validadores a bord dels autobusos. 
 

El CCE revisa la ubicació de les noves màquines validadores que començaran a instal·lar-

se a la fi d’any en els autobusos, un projecte impulsat amb els fons europeus Next 

Generation. A proposta de COCEMFE, les noves màquines validadores també es 

col·locaran en la zona central dels autobusos per a facilitar la validació o compra de 

bitllets senzills a les persones amb mobilitat reduïda, especialment a aquelles que 

utilitzen cadires de rodes i accedeixen als autobusos per la porta central. 

2. Visita a les cotxeres de Sant Isidre. 
 

El director d’Enginyeria de l’EMT, Álvaro Nuévalos, acompanya al CCE per les 

instal·lacions de les cotxeres per a explicar el funcionament dels tallers de l’entitat.  

 

3. Balanç de la nova xarxa nocturna.  
 

Es proporcionen al CCE les xifres de balanç de la nova xarxa nocturna que es posà en 

funcionament el passat mes de juny. Des d’aleshores, s’ha registrat un 20% més de 

viatges durant la franja nocturna que en 2019, que ja va ser un dels millors anys de 

l’entitat pel que fa al passatge. La valoració d'aquestes millores introduïdes en el servei 

nocturn és positiva per part de tots els membres del CCE. 

 

4. Precs i preguntes.  


